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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. szeptember 29- 

               én 16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Nem volt jelen:  Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

Nagy Zsolt          képviselő   

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője 

(a 4, 5, 6.) napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 4 fő képviselő és a polgármester, összesen 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Nagy Zsolt betegség miatt van távol, Miskolczi Ferenc jelezte távollétét. 

Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban 

szereplő napirendi javaslatot). Sürgősséggel küldtük ki a „Kaszálási munkálatok közbeszerzése 

2023. évre” tárgyú előterjesztést.  

A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem volt.  

Elsőként felteszem szavazásra, hogy aki elfogadja a sürgősséggel kiküldött „Kaszálási 

munkálatok közbeszerzése 2023. évre” tárgyú előterjesztés napirendre vételét, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a „Kaszálási munkálatok 

közbeszerzése” tárgyú előterjesztés napirendre vételét. 
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Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Papp Zsuzsanna)” tárgyú előterjesztés zárt 

ülésen történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

256/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Papp Zsuzsanna)” tárgyú, 161/2022. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázat elbírálása (Rummel Ferenc)” tárgyú előterjesztés zárt ülésen 

történő napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

257/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Rummel Ferenc)” tárgyú, 162/2022. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a „Liszt F. u. 5. sz. épületből önkormányzati 

lakásba költözők bérleti viszonyának rendezése” tárgyú előterjesztés zárt ülésen történő 

napirendre vételét, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

258/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Liszt F. u. 5. sz. 

épületből önkormányzati lakásba költözők bérleti viszonyának rendezése” 

tárgyú, 164/2022. számú előterjesztés zárt ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének 2. módosítása (160/2022.) 

2.) Rendelet a közterületek és a közhasználat céljára átadott területek használatáról szóló 

20/2013. (XII.31.) önkormányzati rendelet módosításáról (163/2022.) 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (158/2022.) 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

5.) Beszámoló a Pétkomm Kft. 2022. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről 

(152/2022.) 

6.) Téli hóeltakarítás (151/2022.) 

7.) Rendelet az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről (2. olvasat) (159/2022.) 

8.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (154/2022.) 

9.) Sugár út napelemes közvilágítás korszerűsítése (156/2022.) 

10.) Adventi díszkivilágítás (155/2022) 

11.) Ady Endre utca 11/A fűtéskorszerűsítése (157/2022.) 

12.) A Humán bizottság beszámolója a hatáskörébe utalt pénzek felhasználásáról (150/2022.) 

13.) „Kaszálási munkálatok közbeszerzése 2023. évre” (166/2022.) 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (153/2022.) 

 

VEGYES ÜGYEK 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Az Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének 2. módosítása  

(száma: 160/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, vélemény? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett 

rendelet-tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

8/2022.(IX.30.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2022. évi költségvetéséről 

szóló 1/2022. (II.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

2.) Rendelet a közterületek és a közhasználat céljára átadott területek használatáról 

szóló 20/2013. (XII.31.) önkormányzati rendelet módosításáról (száma: 163/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet- tervezetet. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett rendelet-

tervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

9/2022.(IX.30.) RENDELETE: 

 

a közterületek és a közhasználat céljára átadott területek 

használatáról szóló 20/2013.(XII.31.) önkormányzati rendelete 

módosításáról  

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 158/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

259/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

a) 156/2022.(V.26.), 158/2022.(V.26.), 184/2022.(VI.30.), 

186/2022.(VI.30.), 187/2022.(VI.30.), 191/2022.(VI.30.), 

196/2022.(VI.30.), 198/2022.(VI.30.), 184/2022.(VI.30.), 

200/2022.(VI.30.), 184/2022.(VI.30.), 203/2022.(VI.30.), 
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204/2022.(VI.30.), 206/2022.(VI.30.), 209/2022.(VI.30.), 

210/2022.(VI.30.), 211/2022.(VI.30.), 212/2022.(VI.30.), 

213/2022.(VI.30.),          215/2022.(VI.30.),  

 

b) a 166/2022.(V.26.) számú határozat végrehajtásának határidejét 

2022. október 27-ére módosítja. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét. Javaslom, 

hogy a Pétkomm Kft. témáival folytassuk. Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi sorrend cserét.  

 

 

4.) Beszámoló a Pétkomm Kft. 2022. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről 

(száma: 152/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Ügyvezető úr kiegészíteni kívánja-e? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Dombi Norbert képviselő: A beszámolót alapvetően elfogadjuk. Számokkal vitatkozni nem 

tudunk, bár képviselő úr közelebbről látja a történéseket. Azt szeretném kérdezni igazgató úrtól, 

hogy van-e olyan bármi, ami a beszámolóban nem szerepel, de lát-e olyan jövőre vonatkozó 

nehézséget, amivel a Pétkomm Kft.-nek az év végére, vagy a télre meg kell birkóznia. Árak, 

fűtés, egyebek. Van-e olyan, amit esetleg most már lát, és a Képviselő-testületnek, 

önkormányzatnak hozzá kellene nyúlni ehhez a dologhoz, vagy segíteni. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nehézség, bizonytalanság van. 

A nehézség az előző év nyár végétől folyamatosan megvan. A településfenntartásnál a 

feladathoz igazodó megfelelő létszámot nem tudjuk tartani. Tavaly nagyon szerencsésen indult 

az év eleje, akkor megvolt a létszám, aztán elodázódott és jelenleg is próbáljuk feltölteni a 

létszámot. Hétvégén volt hirdetés, melyre eddig összesen 3-an jelentkeznek, de első olvasatra 

nem mindegyik megfelelő. Nincs utánpótlás a településfenntartásnál. Nem egy olyan probléma, 

amit ne lehetne kezelni, de folyamatos nehézség. 

Nem tudom írtam-e a beszámolóban a bizonytalanságot. Eddig minden beszámolóban bent volt, 

hogy a távfűtésnél így állunk szeptemberben. 
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A távfűtés támogatásáról a rendelet, melynek a hatálya október 1-től indul, meg nem jelent meg, 

és előzetes információ szerint ez várhatóan csak a következő negyedévre szól, nem évre. Ezt 

most nem tudtuk beleírni. Ma fél 3 fele néztem meg utoljára, és még nem jelent meg az a 

közlöny, ami szabályozná október 1-től érvényes díjakat, illetve támogatásokat. Az előző 

évekkel ellentétben nem kaptunk előzetes anyagot sem, ami esetleg véleményezési lehetőséget 

ad. A következő héten benne vagyunk október hónapban és nem tudjuk, hogy milyen árakkal, 

milyen támogatásokkal kell dolgozni. Ez mindenképpen egy nagy bizonytalanság.  

Ezen túl van egy kis félsz is benne. Mindenki tudja, hogy a gázárak emelkedtek. Ezt a problémát 

valahol kezelni kell. Kérdés, hogy ebből a problémából mekkora szegmens fog ránk jutni. Ha 

az van, hogy a hőtermelő érvényesítheti az összes költségeit, akkor velünk fogja érvényesíteni. 

Ez alapból nem probléma, mert meglesz rá a fedezet, csak átmenetileg okozhat problémát. 

Először kifizetjük a hőt, azután a lakosságtól jön, majd a támogatási részből jön a fedezet rá. 

Ha teljes egészében ránk hárul ez a teher, akkor lesz egy 1,5 hetünk, ami nehéz lesz. Ezt is lehet 

valamilyen szinten kezelni, csak még nem tudjuk, hogy mire készüljünk.  

Olyan vészhelyzet, hogy ez megoldhatatlan problémát okozna, azt nem látom. 

 

Dombi Norbert képviselő: Köszönöm. A válaszának a második része kicsit aggaszt. Azt 

szeretném kérni, hogyha bármi olyan helyzet áll elő, amikor esetleg olyan bizonytalanság jön, 

hogy nem tudja, hogy hogyan oldanak meg, akkor legyen szíves jelezni a polgármester asszony 

felé, vagy nekünk, és próbálunk segíteni a helyzeten. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm a támogatást. Nem lehetőség, hanem 

kényszer, hogy éljek vele. 5 millió felett mindenképpen kell jönnöm a testülethez. 

Remélhetőleg nem lesz rá szükség.  

 

Horváth Éva polgármester: A következő testületi ülés előtt rákérdezek és akkor benne lesz a 

beszámolóban. De szerintem van olyan jó kapcsolat a Pétkomm-mal, hogy jelez azonnal, ha 

probléma adódna. Más? 

 

Béni Norbert képviselő: Gázzal végezzük a távfűtést, így a távhő árában bármi befolyásoló 

tényező? Tudunk róla, hogy emelkedik, vagy marad? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Főenergia a gáz. A gázárakról mindenki tud. Azt nem 

tudjuk, hogy az a cég, aki nekünk a hőt előállítja, honnan szerzi be a gázt. Valószínű nem 

ugyanabból, mint a lakossági, és elég nagy gázbeszerzés van mögötte. Lehet, hogy nála csak 

háromszoros gázár van, míg máshol esetleg ötszörös. Ez kicsit biztató. A többletköltségeknek 

valahol meg kell jelenni. Ha megjelenik olyan formában, hogy a támogatást annyiban 

megemelik, mint amennyivel a hőtermelőnek többet kell fizetni, és esetleg ezt egy olyan 

konstrukcióban, hogy le lehet igényelni a támogatás egy részét előlegként a tavalyi 

bázisadatokkal, utána a szokásos időpontban elszámoljuk, akkor semmi probléma nincsen. Ha 

nem jön a bevétel, akkor lehetnek nehéz pillanatok. Valakinek ki kell fizetni a drágább gázárat.  

 

Horváth Éva polgármester: Tartok tőle, hogy ez egy hónapon belül valamilyen szinten 

információval lesz alátámasztva. Hallottátok, olvastátok, hogy az önkormányzatok felé most 

kezdődik az energetikai támogatás kidolgozása. Szerintem az október végi testületi ülésen erről 

bővebben tudunk és ha lesz információnk, akkor elmondjuk. Ha valami baj van, akkor szólok. 

További kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 
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határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

260/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. 2022. év I-VII. havi gazdálkodásáról és tevékenységéről szóló 

beszámolót elfogadja. 

 

 

5.) Téli hóeltakarítás (száma: 151/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Köszönöm, nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Lesz hó? 

 

Horváth Éva polgármester: Soha nem a hótól félünk, hanem a síkosságmentesítéstől. Ez 

brutális pénz.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Meg a bizonytalanság. Ha indokolatlanul sóztunk, 

akkor indokolatlanul költöttünk. Ha meg késő, akkor nagy gondot okozunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Folyamatos őrjáratok vannak.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Lehet, hogy érdemes lenne azon elgondolkodni, mert mindig 

van ilyen probléma, a lakosok jelzik, hogy az ő területükön nincs eltisztítva, ha esetleg van hó, 

hogy a lakosság felé egy tájékoztatást kiadni, hogy melyik területért felel és akkor nincsenek 

ilyen eltévelyedések.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez mindig szóba kerül és a lakosok nagyon-nagyon jól tudják, 

hogy nekik mit kellene eltakarítani, csak amikor hó van, ezt elfelejtik. 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Van egy köztisztasági rendelet, amiben le van írva, hogy a 

lakos az előtte lévő járdaszakaszt meddig köteles tisztántartani. Ezzel szerintem nem is volt 

probléma, mert mióta itt vagyok, ezzel kapcsolatban panasz még nem érkezett.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem is hozzád megy a panasz, hanem a képviselőkhöz.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ne a képviselőhöz érkezzen a panasz, vagy ha a képviselőhöz 

érkezik a panasz, akkor szóljon nekünk. Nem értem, hogy milyen panasz érkezik. A társasház 

előtti járdát és a kivezető utat a társasházi lakóknak, vagy a közös képviselőnek, vagy megfizet 

bárkit, de a társasháznak kell eltakarítani. A közterületet takarítja csak az önkormányzat. A 

családi házas övezetben meg minden lakónak saját járdáját, kerítéstől kerítésig neki kell 

eltakarítani. Nem értem, hogy mi a panasz.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem jellemző probléma. Előző évben, amikor volt 

panasz, akkor megnéztem és körbejártam az egészet és azt lehetett látni, hogy a családi házas 

övezetben a járdák végig feketék voltak. Voltak benne kis szigetek, utcánként maximum egy, 

ahol nagyon vastagon ott volt a letaposott hó. A többsége tudja és rendesen megcsinálja. Ahol 

nem volt letakarítva, vagy később költöztek ide, vagy akadályoztatva vannak, de nagyon kevés 

volt az a járdaszakasz, ami járhatatlan volt.   

 

Horváth Éva polgármester: Ezek a panaszok általában nem a kertes házas övezetből szoktak 

jönni, hanem a lakótelepről.  

 

Béni Norbert képviselő: Mindkét helyről szokott jönni. 

 

Horváth Éva polgármester: Kihez jut el? Ezen ne vitatkozzunk. További kérdés? Nem volt. 

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

261/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

felhatalmazza a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy a Palota Busz Kft-vel 

(8100 Várpalota, Grábler tó út 10/A.) megkösse Pétfürdő Nagyközség 

útjainak gépi hóeltakarítási és síkosságmentesítési munkáira vonatkozó 

vállalkozási szerződést a 2022/2023. és 2023/2024. téli szezonra.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatot küldje meg a Pétkomm Kft. 

ügyvezetőjének.  

 

Határidő: 2022. október 7. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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 6.) „Kaszálási munkálatok közbeszerzése 2023. évre” (száma: 166/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 13.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Településfejlesztési Bizottság tárgyalta.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Molnár Gyula László képviselő: A kiírással egyetértek, de a Településfejlesztési Bizottság 

ülésén is elmondtam, hogy mindenképpen szeretném látni, mivel megfelelő eszközparkkal 

rendelkezünk, hogy abban az esetben, ha embereket vennénk fel a 4-5 traktorunkra, és el 

tudnánk látni a feladatot, annak mekkora költsége lenne. Már csak azért is, hogy össze tudjuk 

hasonlítani a két összeget és az alapján tudjunk megfelelő döntést hozni.  

 

Horváth Éva polgármester: Erre ígérvényt kaptunk, hogy a költségvetési rendelet 

tárgyalásáig ügyvezető úr ezt összeállítja és amikor a végső döntés van, akkor tudunk dönteni 

erről. Más? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

262/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétkomm 

Kft. által Pétfürdő település területén végzett kaszálási munkáinak 2023. 

évi közbeszerzési dokumentációja összeállításával kapcsolatban 

nyilatkozik, hogy: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

1.) 2023. évben a korábbi éveknek megfelelő mennyiségű (m2) 

parkfelület kezelését kívánja a Pétkomm Kft-vel elvégeztetni; 

2.) továbbra is támogatja, hogy a Pétkomm Kft. az általa kezelt méretű 

parkfelület 20%-ára a feladatok ellátására alvállalkozót vonjon be, 

alvállalkozásba kiadott parkterület a melléklet szerint kerül 

rögzítésre a közbeszerzési kiírásban;  

3.) a 2023. februári testületi ülésen az Önkormányzat 2023. évi 

költségvetés jóváhagyásakor dönt arról, hogy a legjobb ajánlatot 

adó vállalkozással a szerződés megköthető és a fedezet a 

költségvetésben biztosított lesz; 

4.) vállalja, hogy a nyertes vállalkozótól a táblázatban szereplő 

minimális kaszálási gyakorisággal a munkálatok mindenképpen 

megrendelésre kerülnek, minőségi igények esetén vállalkozó felé 

maximum +30% nagyságrendben további munkavégzés 

megrendelése lehetséges. 
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Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa a Pétkomm 

Kft. ügyvezetőjét.  

 

Határidő: 2022. október 7. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

7.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Liszt Ferenc utca 5. Társasházzal kapcsolatos információkat a 

zárt ülésen a napirendhez kapcsolódóan fogom elmondani. 

KEHOP szennyvíz, szennyvíztelep. Szeptember 6-án a bejáró út kivitelezéshez felhasználható 

út stabilitáshoz a munkaterület átadás megtörtént. A kivitelezés megkezdődött szeptember 15-

én. Ennek az útnak a nagy része nem Nitrogénes út, hanem találtunk önkormányzati utat. 

Szeptember 6-án volt egy kooperáció. A vízjogi engedély eljárást megindították szeptember 

21-én, mert a műszaki tartalom változott. Hiánypótlást írt ki a hatóság szeptember 22-én. Ehhez 

a Bakonykarszttól és tőlünk vártak nyilatkozatokat. Ami minket érintett, az volt, hogy azt 

kérdezte a vízügyi hatóság, hogy miért nincs ezen a szennyvíztelepen szippantott szennyvíz 

fogadására alkalmas műtárgy és felszerelés. A Bakonykarszt és mi is nyilatkoztunk, hogy mind 

a várpalotai, mind a berhidai szennyvíztelep úgy készült, hogy hatalmas mennyiségű 

szippantott szennyvíz befogadására alkalmas a műtárgyakkal együtt. Ennek a töredéke, ami a 

térségben keletkezik, ezért teljesen felesleges egy harmadik ilyen műtárgy egységet beépíteni 

az új szennyvíztelepre. A nyilatkozatot kiadtam szeptember 26-án.  

Magyar Falu Program. Szeptember 6-án elfogadták a tavalyi évi eszközbeszerzési pályázatunk 

elszámolását.  

Viziközmű. Szeptember 8-án volt egy Road show. Erre fel megtartottuk szeptember 19-én a 

rendkívüli testületi ülést. A határozatot elküldtük a Nemzeti Viziközmű Társaságnak és a 

Bakonykarsztnak, választ még nem kaptunk. A Bakonykarszt a hiányzó adatokat folyamatosan 

küldi nekünk.   

Kormányablak busz itt volt szeptember 15-én. 

Pétfürdői rendezvények: 

Szeptember 3-án Nitrogénes nap volt, nagyon jó volt, aki ott volt, jól érezte magát. Egy nagy 

vita előzte meg az egészet és volt egy-két műbalhé. Túl vagyunk rajta. Egy gondom volt, hogy 

egy hétig ott maradt a szemét.  

Szeptember 21-én – ami Alzheimer világnap – Pétfürdőn és Várpalotán az Alzheimer Caffe 

megtartotta ezt a bizonyos sétát. Nagyon kedves nyugdíjas csoport végigsétált Pétfürdőn a lila 

lufikkal, hogy veled vagyunk, nem vagy egyedül. Mindkettő nagyon megható volt.  

Szeptember 24-én megtörtént a szüreti felvonulás. Kicsit kevesebben voltunk, mint szoktunk, 

de jól sikerült.  

Ami még nem volt, de lesz, október elseje. Itt szeretném felhívni a figyelmet, hogy remélhetőleg 

ott leszünk és jó idő lesz, és október 3-án az Idősek Napjára.  
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Elvégzett munkákról összefoglaló: 

A Liszt Ferenc 15. mögötti játszótér megrongált játszóeszköz biztosítónak, Rendőrségnek 

jelezve. Megrendeltük és elkészült.  

Játszótéri homokozók, és az eszközök aljtalajainak lazítását megrendeltük és elkészült.  

A Klapka utca rácsos csapadékvízelvezető árok tisztítását a Pétkomm Kft. elvégezte.   

A Liszt Ferenc utca 21. épület mögötti járdára rálógó ágak levágását a Pétkomm Kft. elvégezte.  

A Berhidai út 72. mögötti bokrok nyesését kérésre a Pétkomm Kft. elvégezte.  

Új játszóeszközök telepítése történt meg: Templom tér mérleghinta, Liszt Ferenc utca 12. 

mögött egy mérleghinta, Liszt Ferenc utca 16. mögött egy mászóvár. 

A Szent István parkban a pad és csikktartó áthelyezése, fák, bokrok nyesése folyamatban van.  

5 db új padot rendeltünk a temetőbe, ami meg is érkezett, telepítése a későbbiekben fog 

megtörténni.  

Az övárok (híd és a Malom árok közötti szakasza) kaszálását megrendeltük a Pétkomm-tól.  

Malom árok Gyári bekötő út melletti részén a hulladékmentesítést megrendeltem a Pétkomm-

tól, ezt megpróbálom elszámolni a környezetvédelmi alap terhére, hogy ne a mi 

költségvetésünket rombolja.  

A Berhidai út 103-105-107. számú házak előtti nyílt árok takarítását megrendeltük a 

Pétkommtól.  

A Hősök tere Közösségi Ház előtti víznyelő rács tisztítását megrendeltük.  

Megrendeltünk két darab rókacsapda kihelyezését a Hősök tere jégpályához és a Berhidai út 

északi víztározó mellé. 

Kérdés? Nem volt. 

 

 

8.) Rendelet az önkormányzati tulajdonú lakások bérletéről (2. olvasat)  

(száma: 159/2022.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel: 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az október 

17-i héten tartson egy konzultációt, amire kapjanak meghívást a képviselők és a bizottsági 

tagok. Ahol csak ezzel a témával foglalkozunk.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez nem a határozat kiegészítése, hanem külön határozat. A 

külön határozat mellett az előterjesztett határozati javaslatot is legyetek kedvesek megszavazni, 

mert így áll össze a rendelettervezet a novemberi ülésre.  

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett 

határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

263/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta az önkormányzati lakásrendelet második olvasatra 

előterjesztett szövegét. 

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a tárgyalása során elhangzott észrevételek, 

javaslatok figyelembevételével – a Humán Bizottság közreműködésével – 

készítse el a rendelettervezet rendeletalkotásra alkalmas változatát és azt a 

szükséges mellékletekkel együtt terjessze a Képviselő-testület elé. 

 

Határidő: 2022. november havi testületi ülés 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a Pénzügyi Bizottság által javasolt határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

264/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a 159/2022. számmal előterjesztett önkormányzati 

lakásrendelettervezettel kapcsolatban a 2022. október 17-i héten tart egy 

konzultációt, melyre meghívást kapnak a települési képviselők és a 

bizottsági tagok.  
 

 

9.) Kötelező felvételt biztosító általános iskolák felvételi körzethatárának önkormányzati 

véleményezése (száma: 154/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

265/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Veszprémi Tankerületi Központ vezetője által 2022. szeptember 5-én 

véleményezésre megküldött, a Pétfürdőn kötelező felvételt biztosító 

Horváth István Általános Iskola felvételi körzethatárának megállapítására 

vonatkozó tervezettel – amelyben a Horváth István Általános Iskola 

kötelező felvételi körzete Pétfürdő település közigazgatási területe – 

egyetért. 

 

Pétfürdő Nagyközség Jegyzőjének adatszolgáltatása szerint a jegyzői 

nyilvántartásban szereplő, pétfürdői lakóhellyel, ennek hiányában 

tartózkodási hellyel rendelkező hátrányos helyzetű, általános iskolába járó 

gyermekek létszáma: 11 fő   

 

Határidő a határozat megküldésére: 2022. október 15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

10.) Sugár út napelemes közvilágítás korszerűsítése (száma: 156/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 9.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

266/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Sugár út napelemes közvilágítás korszerűsítési 

munkálataival a Vilatti-Tech Kft.-t (Berhida, Dankó u. 14.) bízza meg. 

A kivitelezés összköltsége: bruttó 15.557.500,- Ft. 
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A kivitelezés fedezete a 2022. évi költségvetés erre a célra előirányzott 

15.500.000 Ft, valamint 100.000,- Ft a 2022. évi költségvetés általános 

tartaléka terhére. 

 

A testület felkéri a polgármestert, hogy a  

a) szerződést a vállalkozóval kösse meg, 

b) fentieket a költségvetés következő módosításánál vegye figyelembe. 

 

Határidő: a) pontra: 2022. október 10. 

    b) pontra: költségvetés soron következő módosítása 

Felelős: mindkét pontéért: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

 

11.) Adventi díszkivilágítás (száma: 155/2022) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 10.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett nem javasolja elfogadásra a határozati javaslat A. változatát. 

A Bizottság 2 igen, 2 nem szavazattal nem fogadta el a határozati javaslat B. változatát azzal a 

kiegészítéssel, hogy idén nem kell díszkivilágítás. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 3 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslat A. változatát. 

 

Horváth Éva polgármester: Nincs más választás. Vagy van, ami volt, olyan állapotban, ahogy 

volt, ami már nem volt egy jó állapot és felújítjuk, vagy egyáltalán nem lesz. A Pénzügyi 

Bizottság úgy döntött, hogy szánjunk rá ezt a pénzt az idén. 

 

Béni Norbert képviselő: Volt egy köztes felvetés is a Pénzügyi Bizottság ülésén, hogy csak a 

felújítottakat rakjuk fel az idén.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel az a gondom, hogy megint az lesz, hogy miért azt vették 

le? 

 

Béni Norbert képviselő: Honnan vegyük el? Az volt a probléma.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezért döntött az „A” változat mellett.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Én is voltam az egyik kételkedő, mert a 3 millió forint a 

felújításokkal együtt igencsak mellbevágó volt, de eljutottam odáig, hogy az idén még lesz rá 

pénzünk, csináljuk meg, lehet, hogy jövőre nem lesz. Ha most megcsináljuk, akkor jó néhány 

évig kiszolgál minket. Ledes technológiáról van szó, így maga az energiaköltség annyira nem 

lesz jelentős. Azt mondom, hogy csináljuk meg.  
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Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslat „A” változatát, 

kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

267/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő Adventi díszkivilágítását a Noku-Vigyu Kft. 

(Várpalota) árajánlatában szereplően, teljes mértékben elvégezteti. 

A Képviselő-testület a munkálatok elvégzésével a Noku-Vigyu Kft-t 

(Várpalota, Dózsa Gy. u. 6.) bízza meg. 

 

A teljes kivitelezésre a testület 3.000.000 Ft-ot biztosít a 2022. évi 

költségvetés általános tartaléka terhére.  

 

A testület felkéri a polgármestert, hogy a  

a) szerződést a vállalkozóval kösse meg, 

b) a fentieket a költségvetés következő módosításánál vegye figyelembe. 

 

Határidő a) pontra: 2022. október 10.  

                                                  b) pontra: költségvetési rendelet soron következő módosítása 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

 

12.) Ady Endre utca 11/A fűtéskorszerűsítése (száma: 157/2022.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 11.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Molnár Gyula László Pénzügyi Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

268/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ady E. 

u. 11/A. önkormányzati lakás fűtéskorszerűsítésére 1.800.000,- Ft-ot 

biztosít az általános tartalék terhére. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe, egyben kéri, hogy a munkák 

elvégzéséről a sürgősségre való tekintettel azonnal intézkedjen.  

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

13.) A Humán bizottság beszámolója a hatáskörébe utalt pénzek felhasználásáról 

(száma: 150/2022.) 

Előterjesztő: Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke 

(eredetileg 12.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt. Aki elfogadja az előterjesztett határozati 

javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

269/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatnak Képviselő-testülete a Humán 

Bizottságnak a hatáskörébe utalt támogatási keret – 2022. szeptember 20-

i állapot szerinti – felhasználásáról szóló beszámolóját elfogadja. 

 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató a 2022. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 153/2022.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

Béni Norbert képviselő: Az ivókutat beszéltük Településfejlesztési Bizottság ülésén, hogy 

elkezdik, de el is kezdjük az idén? 
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Horváth Éva polgármester: Szerintem nem fog, mert még nem kaptunk visszajelzést az 

engedélyezéssel kapcsolatban. Megvan rendelve, nem úszik el. Lehet, hogy az idén már nem 

készül el.  

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

a) Képviselői jelzések 

aa) Iskola úti kereszteződés 

 

Dombi Norbert képviselő: Megígértem a múltkor, hogy minden hónapban meg fogom 

kérdezni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem kaptam választ az engedélyezésről. Most meg különösen a 

Bakonykarszt nem fog adni ilyen választ, amíg a viziközmű vagyon átadását nem tisztázzák le.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem erre lettem volna kíváncsi.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez az Iskola úti.  

 

ab) Szalagkorlát 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez sem rossz, hogy elmondtad, de nem erre voltam kíváncsi, hanem 

a Wimmer kanyarban a szalagkorláttal mi a helyzet? Balesetveszélyes.  

 

Horváth Éva polgármester: Bűnös vagyok, igazad van. Dörgess rám. Jegyző asszony légy 

szíves írd fel. Rendeljük meg.  

 

Dombi Norbert képviselő: Légy szíves csináltassátok meg.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Amikor nem vagy itt, én szólok.  

  

Horváth Éva polgármester: Legyen egy döntés. Erre pénzt fogok kérni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Az eredeti határozat szerintem úgy szólt, hogy feljelentést teszel… 

 

Horváth Éva polgármester: De ez elmaradt. Ebből kicsúsztunk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Te csúsztál ki, nem mi, de oké. Legyen rendben.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Legközelebb figyeljünk oda rá, mert 3-4 millió forint megy 

a kukába. 

 

Horváth Éva polgármester: Minden feljelentést megteszünk a rendőrségnél, még egy 

játszótéri eszköznél. Ez kimaradt. Hogy miért? Ne kérdezd meg.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ráadásul kiderült a bizottsági ülésen, hogy a biztosító nem 

fizet ilyenre. Azt nem lehet megnézni, hogy van-e olyan biztosítás, ami még is fizetne? 
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Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ezért az egyért biztos nincs olyan biztosító, aki fizet. A 

településnek Allianzos összbiztosítása van. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az érvelésed nem volt jó. Azt mondtad, hogy csak ezért az 

egy dologért. Az az egy dolog biztos, hogy évente egyszer-kétszer történik vele valami. A 

javítása viszont 3-4 millió forint. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Viszont a biztosítást, amikor megkötötték, nem úgy kötötte 

meg az önkormányzat, hogy hasraütött, hanem egy alkuszi munkának a vége volt. Szerintem 

vagy az idén januárban, mert tavaly év végén kezdték el a vagyonértékelések alapján, ugye 

mindennek emelkedett az értéke, a beruházások rá lettek aktiválva mindenre, megemelkedett a 

biztosítási díj is és a fedezet is, amit a biztosító fizet, ha valami van, és akkor hangzott el, 

határozottan emlékszem arra, hogy a Tránszki kolléga megkérdezte, hogy a szalagkorlátot nem 

fogják a biztosítók semmibe bevenni, mert … Ott arra kell odafigyelni, hogyha azzal valami 

baj van, akkor polgári peres úton kell érvényesíteni az önkormányzat kárigényét.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Rögtön reagáljunk, hogy a rendőrség tudja.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez ezt jelenti, amit most elmondtam, mert egyébként nem 

tudsz elmenni bíróságra. 

 

Béni Norbert képviselő: Honnan lesz meg az elkövető? Ha kint van a rendőrség és ott találja, 

akkor rendben. Semmink nincs ott.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A Wimmerék vagyonvédelmi kameráját nem lehet 

felhasználni. Ha ott olyan kár történik a szalagkorlátba, az mindenféleképpen rendőrségi 

intézkedést von maga után. Azt gondolom, hogy mindegyik esetben volt rendőrségi intézkedés. 

Nem tudom. Nehezen tudom elképzelni, hogy valaki beleszáguld a korlátba, majd hazamegy. 

Legalább szemtanú, bármi. Ennek a felgöngyölítése elmaradt, ebben a hivatal sáros. 

 

Horváth Éva polgármester: Ebből kicsúsztunk. Döntsön a Képviselő-testület, hogy a 

Wimmer kanyarban a szalagkorlátot hozzuk rendbe. Kérek ajánlatot, október végén behozom 

és kérek rá pénzt és döntünk. Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

270/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy kérjen be ajánlatot a Pétfürdőről Várpalotára 

kanyarodó út jobb oldalán lévő közúti vezetőkorlát (szalagkorlát) 

helyrehozatalára. 

 

Az ajánlatokról a Képviselő-testület az október végi testületi ülésen dönt. 
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Határidő: 2022. október 27-i testületi ülés      

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

ac) Közvilágítás 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Liszt Ferenc utca 1. előtt a közvilágítás pislog. 

 

Horváth Éva polgármester: Bejelentetted a Lacinak? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen, szóltam.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Laci bejelentette.  

 

ad) Pad elem cseréje 

 

Molnár Gyula László képviselő: A Liszt Ferenc utca 2-4. között van egy kis pad. A lakók 

csinálták a padot, és hiányzik belőle egy elem. Ha van rá lehetőség, akkor azt pótoljuk.  

 

Horváth Éva polgármester: Ha a lakók csinálták a padot, akkor a lakók azt az egy elemet nem 

tudják belerakni? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem, mert idősek a lakók.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért már ne. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha a lakók egyszer vették a fáradtságot, akkor egy elembe 

nem halunk bele.  

 

ae) Űrszelvényezés 

 

Molnár Gyula László képviselő: Még egyszer elmondanám, hogy a Sugár úton a nagy iskola 

alatt egy űrszelvényezés kellene. 

 

Horváth Éva polgármester: Felkérjük az iskolát.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Meg kell csinálni, ha az iskola nem csinálja meg, mert a 

bicikliseknek szétveri a fejét.  

 

Horváth Éva polgármester: Iskolának írunk, hogy intézkedjen.  

 

af) Betonelemek cseréje 

 

Molnár Gyula László képviselő: A szokásos, hogy az árokban a tönkrement betonelemek még 

mindig nem lettek kicserélve, nem lettek megnézve. Már lassan ez is egy éves probléma. Semmi 

nem történt.  

 

Horváth Éva polgármester: Bűnösök vagyunk, ezt is felírjuk.  
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ag) Szemét elszállítás 

 

Molnár Gyula László képviselő: A 140-es szállónál nekünk is van egy szemétkupacunk, a 

patak és a szálló között, pétfürdői terület.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt olvastam fel, hogy megrendeltük. Erre mondtam azt, hogy a 

környezetvédelmi alapból próbáljuk megoldani.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mikor várható? 

 

Horváth Éva polgármester: Ha lesz rá emberünk, vállalkozónk, aki elszállítja, mert mi ezt 

nem tudjuk elszállítani, akkor. A megrendelést kiadjuk. Kérünk árajánlatot. Nem sok olyan cég 

van, aki hulladék elszállítással, elhelyezéssel foglalkozik. Más hozzászólás? Nem volt.  

 

 

b) Településfejlesztési Bizottsági javaslat 

 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal 

az alábbi határozati javaslat elfogadását kéri a Képviselő-testülettől:  

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy 

levélben jelezze a Nitrogénművek Zrt. tulajdonosának a Kaposi víztározó elhanyagolt állapotát. 

Egyúttal kérje fel a tározó rendszeres tisztítására. 

 

Horváth Éva polgármester: Írhatok a Nitrogénműveknek. A Nitrogénművek áll. Azt fogja 

mondani, hogy mi közünk hozzá.  

 

Béni Norbert képviselő: Ha nem írunk, akkor semmi nem fog történni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ehhez nekünk nincs jogunk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az íráshoz van jogunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Milyen jogon mondod azt, hogy ezt a víztározót neki 

rendszeresen tisztítania kell? Ez egy ipari víztározó.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Akkor se legyen tele szeméttel.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor fogalmazzuk meg úgy a határozatot, hogy a testület felkéri 

a polgármestert, hogy egy tájékoztatólevelet küldjön a Nitrogénműveknek, melyben felhívja a 

figyelmet a rendszeres szemetelésre a Kaposi víztározóban és kéri a szemét eltávolítását.  

Aki elfogadja a javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

271/2022.(IX.29.) SZÁMÚ HATÁROZATA 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy egy tájékoztatólevelet küldjön a Nitrogénművek Zrt 

részére, melyben felhívja a figyelmet a rendszeres szemetelésre a Kaposi 

víztározóban és kéri a szemét eltávolítását. 
 

 

 

16.54 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

              polgármester                                               jegyző 


